



12D 9N Scandinavia + Fjord & Cruise



FINLAND



SWEDEN



NORWAY



DENMARK



Geiranger, Norway

Tour Code: 12EHC

Hotel: 4 Star

- 1N Helsinki
- 2N Stockholm
- 1N Hamar
- 1N Geiranger
- 1N Leikanger
- 1N Bergen
- 1N Oslo
- 1N Copenhagen

Meals

- 9 Breakfast
- 7 Lunch
- 9 Dinner
- International buffet on cruise, mixture of western and asian meal.

Currency

EUR (€)
 €1 = Approx RM4.8
 (Subject to fluctuation)

Time Zone

GMT+1
 (DST: Forward 1 hour)

Dialing Code

Helsinki	+358 9
Stockholm	+46 8
Geiranger	+47 46
Bergen	+47 37
Oslo	+47 2
Copenhagen	+45 3

ITINERARY

Day 1 Kuala Lumpur - Helsinki - Finland. ✈

Day 2 Helsinki. (MOB / L / D)

- **The Finlandia Hall** - is a congress and event venue in the centre of Helsinki on the Töölönlahti Bay.
 - **Helsinki Cathedral** - Finnish Evangelical Lutheran cathedral of the Diocese of Helsinki, religious and scientific.
 - **The Senate Square** - Carl Ludvig Engel's architecture as a unique allegory of political, religious and scientific.
 - **Sibelius Park & Monument** - is the world famous composer Jean Sibelius' (1865-1957) monument by Eila Hiltunen
 - **Tempellinukio Church** - is a Lutheran church and was designed by architects and brothers Timo and Tuomo Suomalainen.
- Stay: Holiday Inn or similar

Day 3 Helsinki - Stockholm 🚢 (B / L / D)

- **Helsinki's Market Square** - open-air markets sell traditional foods and treats, as well as handicrafts and souvenirs. Open-air cafés in summertime are great places to sit and soak up the sun, and in wintertime heated café tents let you comfortably sip steaming hot coffee even in the coldest weather. Then board to **overnite cruise to Stockholm**, sweden along the Baltic sea, enjoy the restaurant, bars, shop brand name goods,spa and many more entertainments.
- Stay: Cruise on board

Day 4 **Stockholm.** (B / L / D)

- **Royal Palace** - is the official residence and major royal palace of the Swedish monarch
- **Golden Hall** - is a banqueting hall in Stockholm City Hall.
- **Riddarholm Church** - When King Magnus made a donation to Franciscan Order so they could built a Convent church.
- **Entrance to Drottningholm Palace** - Is Sweden's best preserved royal palace constructed in 17th century.
- **Entrance to Vasa Ship Museum** - Swedish warship foundered and sank after sailing about 1,300 m into her maiden voyage .

Stay: Clarion Amasimilar or similiar

Day 5 **Stockholm - Orebo - Hamar.** (B / L / D)

- **Pass the medieval city of Orebo** - view the 16th Century Castle, then travel along Lake Vanem into the unspoilt Varmland pass Glomma River to Lake Mjosa and arrive in Hamar.

Stay: Clarion Collection Astoria or similar

Day 6 **Hamar - Lillehammer - Lom - Geiranger** (B / L / D)

- **Travel to Lillehammer** - where the 1994 Winter Olympic games were held, view the **Lillehammer Olympia Park** - Ski Jump
- **Maihugen Church** - one of Northern Europe's largest open-air museums and cultural facilities .
- Transfer to **Lom** then via the scenic **Jotunheimen mountain** to view the **Stave Church**- medieval wooden Christian church building once common in north-western Europe.
- Via the Dalsnibba Pass, marvel at the breathtaking panoramic views of the **Geiranger Fjord**

Stay: Union Geiranger or similar

Day 7 **Geiranger**  **Helleslyly - Fjaerland - Leikanger.** (B / L / D)


- **Geirangerfjord [UNESCO] - Experience cruise tp Helleslyt** with the scenery here is absolutely breathtaking. Take a closer look at the **"Seven Sisters", "Bridal Veil" and "Suitor" waterfalls, Jostedalsbreen Glacier & Lake Jostra** the majestic fjord cliffs and abandoned mountain farms. Perhaps you'll be lucky enough to see porpoises playing in the fjord. The Sognefjord (Norways's largest & longest Fjord district), view the imposing **Boya Glacier** to **Leikanger**

Stay: Leikanger or similar

Day 8 **Leikanger - Flam**  **- Myrdal - Voss - Bergen.** (B / L / D)

- **Ferry crossing the Sognefjord Mannheller** - Fodnes
- The **Flam Railway** - incredible train journey that takes you from Flam the steep valley to the high mountain plateau at Myrdal (Roof of Norway). Later then , **take a train to Voss** - enjoy the scenic beauty passing through the wild and beautiful mountain scenery with waterfalls, steep mountain sides, views of the **"blue ice Glacier"** to Voss Experience **Loibanen cable car** for panoramic views of Bergen then view of **Haakon's Hall, Rosenkrantz Tower, the Fish market and harbour**

Stay: Scandic Bergen City or similiar

Day 9 **Bergen - Oslo.**  (B / - / D)

- **Experience train to Oslo** - Discover some of the most beautiful landscapes in Norway and enjoy dramatic scenery & travel at altitudes higher than any other route in Europe.
- Entrance to **Viking Ship Museum** - presents Viking ship discoveries from Gokstad, Oseberg and Tune as well as other finds from Viking tombs around the Oslo.

Stay: Clarion Hotel Royal Christiana or similar

Day 10 **Oslo - Copenhagen**  (B / - / D)

- **City tour of Oslo** - View of the **Parliament, National Theatre, Royal Palace, City Hall, Old Cathedral.** Stroll along the harbour, old town, do some shopping. Then board to **overnite cruise to Copenhagen** experience fantastic food, Tax free shopping, great bars, and much more!

Stay: Cruise on board

Day 11 **Copenhagen - Kuala Lumpur.** (B / - / MOB)

- View **Renaissance-style Frederiksborg Castle** - which was built by the King Christian IV, and now which was built by the King Christian IV, and now is a national historical museum. Then continue to view **Hamlet's Kronborg Castle, Christianborg Palace , Amalienbourg Palace**
- **Little Mermaid** - the world famous statue of Hans Christian Andersen's fairy tales.
- **Copenhagen City Hall** -impressive statues and the main town square clock tower golden statue amazing square big clock

Day 12 **Copenhagen - Kuala Lumpur** 

- **Arrive home with souvenirs and sweet memories.**

Note

- * Hotels listed may be substitute with similar accommodation / nearby location if unavailable.
- * The content of above itinerary is for reference only and subject to change due to local conditions.
- * This itinerary shall not constitute as part of an agreement.

Tour Fare	<input type="text"/>
Airport Taxes	<input type="text"/>
Travel Insurance	<input type="text"/>
Tipping	<input type="text"/>
Total	<input type="text"/>

Departure Date	<input type="text"/>
Flight Details	<input type="text"/>



12天9晚 斯堪的纳维亚+ 峡湾和邮轮



芬兰



瑞典



挪威



丹麦



Geiranger, Norway

Tour Code: 12EHC

酒店: 4 星级

- 1晚在赫尔辛基
- 2晚在斯德哥尔摩
- 1晚在哈马尔
- 1晚在盖伦格
- 1晚在莱康厄尔
- 1晚在卑尔根
- 1晚在奥斯陆
- 1晚在哥本哈根

膳食安排

- 9早餐
- 7午餐
- 9晚餐
- Special Meal Highlight:
在邮轮上享用国际自助餐，
混合西餐和亚洲餐

货币

EUR (€)
€1 = 约 RM4.8
(价钱将根据当天汇率为标准)

时区

GMT+1
(夏令时: 正向1小时)

拨号代码

赫尔辛基	+358 9
斯德哥尔摩	+46 8
盖伦格	+47 46
卑尔根	+47 37
奥斯陆	+47 2
哥本哈根	+45 3

行程

第1天 吉隆坡 - 赫尔辛基 - 芬兰 ✈️

第2天 赫尔辛基

(机上用餐 / 午餐 / 晚餐)

- **芬兰大厦**；位于赫尔辛基市中心的会议和活动场地是Toonolahti海湾。
- **赫尔辛基大教堂**；赫尔辛基教区的芬兰福音派路德大教堂。
- **参议院广场**；卡尔·路德维希恩格尔的架构是一个政治寓言独特，宗教与科学。
- **西贝柳斯公园和纪念碑**；是由埃拉·希尔图宁为世界著名的作曲家西贝柳斯(1865年至1957年)建立了个纪念碑。
- **岩石教堂**；是路德教会。这教堂是由建筑师，兄弟蒂莫和脱膜芬兰所设计的。

第3天 赫尔辛基 - 斯德哥尔摩 🚢

(早餐/午餐/晚餐)

- **赫尔辛基的市场广场**；是销售传统食品，工艺品和纪念品的露天市场。在夏季的露天咖啡馆很适合坐下来享用咖啡并在阳光下沐浴，即使在寒冷的天气咖啡馆也能让你舒适品尝热腾腾的咖啡。过后在邮轮上度过一晚并前往游轮斯德哥尔摩，沿着岸边的瑞典波罗的海，游客能尽情享受游轮上的餐厅，酒吧，商品店，温泉及其他有趣的娱乐等等。

第4天 斯德哥尔摩 (早餐/午餐/晚餐)

- **皇家宫殿:** 是官邸和瑞典国王的大王宫。
- **金色大厅:** 在斯德哥尔摩市政厅的一个宴会厅。
- **骑士岛教堂:** 当马格努斯进国王行了捐赠给圣芳济会，使他们能建一座教堂修道院。
- **前往皇后岛宫:** 是瑞典在17世纪所建造的，也是保存最完整的皇家宫殿。
- **前往瓦萨船博物馆:** 瑞典军舰沉没和航行约1300 M的处女航后沉没都展示在博物馆内。

第5天 斯德哥尔摩 - 厄勒布鲁 - 哈马尔 (早餐/午餐/晚餐)

- **厄勒布鲁的中世纪古城:** 参观16世纪的城堡，然后沿着威内尔湖去到未受污染的韦姆兰再通过格洛马河至米约萨湖并到达哈马尔。

第6天 哈马尔 - 利勒哈默尔 - 洛美 - 盖伦格 (早餐/午餐/晚餐)

- **前往去到利勒哈默尔:** 1994年举行的冬季奥运会其中一行赛事是跳台滑雪是在利勒哈默尔奥林匹克公园举行的。
- **Maihugen教堂:** 欧洲北部最大露天博物馆也是文化设施之一。
- **前往到洛美然后通过尤通黑门山的景区观赏木板教堂 - 建在西北欧的中世纪木基督教堂。**
- **通过了盖伦格峡湾，** 游客能观看到惊叹于壮丽的盖朗厄尔峡湾全景景色。

第7天 盖伦格 海勒叙特 - 菲耶兰 - 莱康厄尔 (早餐/午餐/晚餐)

- **盖朗厄尔峡湾[联合国教科文组织]；** 体验坐邮轮到海勒叙尔，欣赏那绝对惊人的风景。近距离观看“七姐妹”“新娘面纱”和“求婚”的瀑布，约斯特达尔布林冰河和Jostra湖该雄伟的峡湾的悬崖和废弃的山农场。也许你会幸运地看到海豚在峡湾中玩耍。松恩（挪威最大和最长的峡湾区），观看那气势的博雅冰河至莱康厄尔。

第8天 莱康厄尔 - 弗洛姆 米达尔 - 沃斯 - 卑尔根 (早餐/午餐/晚餐)

- **坐游轮前往松恩曼海勒 - 佛得讷斯**
- **弗洛姆铁路:** 令人难以置信的火车之旅，将您从弗洛姆陡峭的山谷，行走在米达尔的高山高原，也被称为挪威的屋顶。后来，坐火车前往沃斯- 享受那美丽的风景并穿过瀑布，陡峭的山坡，观看“蓝雪冰川”，前往到沃斯体验Loibanen缆车观看卑尔根全景，然后前往哈康馆，索恩罗森克兰兹塔，鱼市场和海港。

第9天 卑尔根 奥斯陆 (早餐/ - /晚餐)

- **体验坐火车前往奥斯陆:** 你可以探索一些在挪威最美丽的风景，欣赏壮丽的风景与旅游比欧洲其它任何途径更高的海拔。
- **前往海盗船博物馆:** 展览三艘奥斯陆峡湾附近墓穴出土的古船 - Gokstad，Oseberg和Tune。

第10天 奥斯陆 哥本哈根 (早餐/ - /晚餐)

- **奥斯陆城市之旅:** 参观议会馆，国家大剧院，皇宫，市政厅，旧教堂。沿着海港和老城区，漫步欣赏那风景并享受购物。然后在邮轮上度过一晚并前往哥本哈根体验梦幻般的食物，免税购物，酒吧，以及更多！

第11天 哥本哈根 吉隆坡 (早餐/机上用餐)

- **参观文艺复兴风格的腓特烈堡宫:** 这是由国王克里斯蒂安四世建，而现在已是国家历史博物馆。然后前往参观哈姆雷特的卡隆堡宫，克里斯蒂安堡皇宫，阿美琳堡宫。
- **小美人鱼:** 安徒生的童话世界著名的雕像。
- **哥本哈根市政厅:** 令人印象深刻的雕像和主城区广场钟楼金身惊人的方形大钟。

第12天 吉隆坡

- 带着美好的回忆满载而归地抵达美丽的家园吉隆坡。

注释

- * 本行程赠送半潜艇，若天候因素无法成行，不另退任何费用。
- * 本行程，班次时间及住宿饭店之确认尽量忠于原行程。若遇特殊情况将会前后更动或互换观光点或退费处理，敬请谅解。
- * 如遇不可预测的天气现象、交通拥塞、观光点休假、住宿饭店调整，行程安排以当地为主。若离队视同放弃，恕不退费。
- * 以上行程内容仅供参考，内容或有更动微调的可能，本公司保有修正的权利。

团费	<input type="text"/>	出发日期	<input type="text"/>
机场税	<input type="text"/>	飞行航班	<input type="text"/>
旅游保险	<input type="text"/>		
小费	<input type="text"/>		
总额	<input type="text"/>		